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Van de Voorzitter 
15 maart a.s. zijn de verkiezingen voor de Provinciale Staten, dan kunt u 
stemmen op de mensen die een gooi doen naar de zetels van de provin-
cie en de waterschappen.  Op hun beurt, in mei a.s. , kiezen zij de leden 
van de eerste Kamer. 

                                                                                                                            
Hoewel wij ons normaal uitsluitend bezig houden met de lokale Veense 
politiek wil ik u toch een advies meegeven. GA STEMMEN! Zeker als u 
een andere koers wilt dan datgene wat er nu is. Uiteraard weet  ik ook 
dat velen van u afstand hebben genomen van de politiek. Zij hebben uw 
vertrouwen beschaamd. MAAR… als u uw stem nu verloren laat gaan, 
verandert er niets en blijft de huidige club aan de macht.  

U weet wat dit betekent zelfde problematiek op migratie, huisvesting, 
energie, toeslagen, pensioenen, gezondheidszorg, etc.. Denk ook aan uw 
kinderen en hun toekomst en laat u niet gek maken door de ”mooie 
voorstellen” van de huidige coalitie. Ze beloven veel, maar na de verkie-
zing varen ze weer met hetzelfde schuitje! Ik wens u allen veel STEM 
wijsheid. 

 

In de raadsvergadering van januari jl. stelde SP aan het college en de 
raad  voor om het advies van het ministerie op te volgen en de huishou-
dens, die recht op hebben energievergoeding, €500.– uit te betalen.  
College steunde dit niet en wil wachten tot halverwege dit jaar. Christen 
Unie, SGP, CDA (2 v 3) en VVD stemden met het college mee. 16 stem-
men tegen het voorstel en 15 voor! Deze ( voornamelijk christelijk)    
gelieerde landelijke partijen van Veenendaal laten minima en bijstand-
trekkers in de kou staan!      

Denk  hier ook aan als u gaat stemmen op 15 maart. 

 

  LOKAAL VEENENDAAL HET VEEN OP ÉÉN !! 

Eli Draaisma—voorzitter bestuur 
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   Gemeentehuis Veenendaal 

Breng eens een bezoek 

aan een van de           

Veense sportverenigingen 

Bijv. SKF korfbal 
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Correspondentieadres  

partijbureau: Fluiterstraat 2a, 

3901DK, Veenendaal 

Telefoon: 0618205607 

 Fractie: rechtstreeks 

0655208109      

 email: 

Secretariaat 

@lokaalveenendaal.nl  

website:  

lokaalveenendaal.nl 

Bankrekening:  

NL51RABO 0153.8694.61   

Inschrijfnummer  

kamer van Koophandel 

Utrecht: 30200546 

Bezoek ons ook op     

 

De Nieuwsbrief 

Verschijnt maandelijks 

WORD LID 
Lokaal Veenendaal is 

de lokale liberale partij 

van Veenendaal. Wij zijn duidelijk 

op de inhoud en schuwen het de-

bat niet. Omdat wij als lokale partij 

niet zijn gebonden aan een landelij-

ke partij, gaan wij alleen voor de 

belangen van Veenendaal. 

 HET VEEN OP ÉÉN!  

 

Lidmaatschap is 

€ 24.- per jaar 

 Minima € 12.- per jaar of 

word vriend van ons  

vanaf      € 5.– per jaar 

Zie website                                

of Bel ons 

0618205607 

 

 

 



  Jaap Pottjewijd 

Fractievoorzitter 

 

Tel.: 06 55 208 109 

Jaap.pottjewijd@veenendaal.nl 

Algemene zaken,  

Sociaal Domein, WMO,            
Theater, Financiën,                    

Veiligheid,     Economie,          
DEVO 

 
Barbara van Ravenswaaij 

Raadslid 
Tel: 0616074237 

       Barbara.vanravenswaaij@veenendaal.nl  

Sociale leefomgeving,             
Cultuur en evenementen,          

Toerisme,                                 
Sport Hockey clubhuis,            
Turn aangelegenheden,            
Winkelstad, Diversiteit 

 

Yasin Makineli 
Raadslid  

Tel: 0614804899 
Yasin.makineli@veenendaal.nl  

Sociale leefomgeving,          

Jeugdzorg,                               

Sport,                                            

Veiligheid, Onderwijs 
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ONZE 

RAADSLEDEN 

. 

 Raadsleden houden zich in  
op sociale media vanwege bedreigingen 

 
Een derde deel van de raadsleden die op sociale media actief zijn voor politieke doelein-
den durft niet alles te plaatsen wat men wil, uit angst voor intimidatie en bedreigingen. 
De reden daarvoor is de negativiteit op sociale media, bubbelvorming en de onpersoon-
lijke manier van communiceren. Het gebruik van sociale media door raadsleden staat 
daarmee onder druk: een kwart heeft overwogen vanwege de toenemende polarisatie te 
stoppen met sociale media en een klein deel heeft dat besluit al genomen en is gestopt 
om nog langer actief te zijn op sociale media.                                                                            
Er moet meer  gedaan worden naar het sociale media gebruik van raadsleden zeker   hen 
van lokale politieke partijen. Sociale media blijft voorlopig het grootste contactpunt tus-
sen de burger en de overheid. Wil je vooral  het vertrouwen van jongeren winnen voor 
de politiek is sociale media de aangewezenplek om dit te verwezenlijken.                      

LokaalVeenendaal is te vinden op facebook, Twitter en Instagram evenals    
onze raadsleden. Jaap Pottjewijd, Barbara van Ravenswaaij en Yasin Makineli 

 

 

 

Vorig jaar is er een raadsbesluit genomen om een onderzoek te doen naar de haalbaar-
heid voor een nieuw theater, in de uitgebreidste zin van het woord. Lokaal Veenendaal 
wil gewoon er een theater komt dat voldoet aan de hedendaagse vraag en norm.  

In veel commentaren via twitter , wordt gewezen op de Basiliek. Met alle respect voor 
deze zienswijze, maar als je in de Basiliek, beneden zit en toevallig achter wat grote men-
sen zit, zie je niet wat er vooraan plaatsvindt.  Basiliek is een pracht gebouw, maar geen 
theater. Volgens SGP kan het geld beter anders besteed worden dan aan een theater. 

We respecteren ieder z,n mening maar blijven bij ons standpunt.  Een bruisende stad 
als Veenendaal met 70.000 inwoners   heeft een nieuw theater nodig!                               

 

 

THEATER 

(GL) WE BLIJVEN BELOVEN WAT WE BELOOFD HEBBEN  



 
 

 
 

Impressie voorstel Tuinstraat 

 

Wat het licht kost      

in Veenendaal, doen 

ze duister over 

11 februari kerstverlichting 

nog in de straat !!?? 

Op het gemeentehuis 

van Veenendaal doen 

ze te vaak geheimzin-

nig. (de Gelderlander) 

______________ 

Lokaal Veenendaal-

waarschuwde           

er al voor! 

DEVOG heeft al extra 

financiering nodig van 

€ 4.5 miljoen! 

__________________ 
Onenigheid in Veense 

Raad.                                

SGP stemt   tegen de 

motie van SP om mi-

nima nu al te helpen 

met aanvullend be-

drag voorenergie.  

SGP is van mening dat 

minima en bijstand-

trekkers voldoende  

financiële ruimte heb-

ben en willen pas 

helpen als ze door het 

ijs zakken! 

Cla

BESTUUR 

 

Eli Draaisma- voorzitter 

Hans Otten-   penningmeester 

Nathali van Oort- bestuurslid 

Annette van Dijk- bestuurslid 

 

  
 

 

 

 
 

 

 

 

 EEN MOTIE VREEMD in Veense Raad! 23-02-2023                                        
SGP wil eerst Integrale afweging voor besluit 

    School in Oost   (Met dank aan Jaap Rademaker)                                                                                           

 Een praktisch voorbeeld dat al snel ter tafel kwam, was de school in Oost. De SGP gaf in november 
ook aan dat de gesprekken met de schoolbesturen volgende maand afgerond moesten zijn en er 
een oplossing moest komen. Hoe kon, vroeg de VVD zich af, diezelfde partij dan straks zeggen: de 
gesprekken zijn afgerond, we komen later bij u terug? Jan Breur van de SP vond het integraal afwe-
gen van onderwerpen ook belangrijk, maar in zijn optiek zit de gemeente ook in een rijdende trein 
en moesten sommige beslissingen toch gemaakt worden, waren er ook integrale afwegingen zoals 
tijd en het belang van de maatschappij. Hij zag graag dat de school specifiek uit de motie werd ge-
haald.        

                                                                                                                                                                          
ZOEKTOCHT Harold Schonewille van het CDA vroeg zich hardop af hoe hij de afgelopen tijd nu ei-
genlijk moest zien. ,,Besturen is iets anders dan de boekhouding bijhouden. Zoekend naar deze 
onderwerpen maakt het nogal wat uit of we gezellig wat informatie uitwisselen en nog helemaal 
geen keuzes maken of in een zoektocht met elkaar een stad willen besturen: dit is de richting die 
we op willen.” Kon de school in Oost niet apart behandeld worden, aangezien het zorgen van huis-
vesting voor onderwijs een verplichting is van de gemeente? Dat laatste beaamde wethouder Ver-
loop, maar hij liet zich er niet over uit of het nakomen van die verplichting ook betekende dat er 
een school in Oost moest komen.    

                                                                                                                                                                           
BETROKKENHEID Wethouder Verloop schroomde om zich in de discussie te mengen, maar van hem 
werd namens het college natuurlijk wel een reactie verwacht. Hij deelde de financiële zorgen. Al bij 
de gesprekken voor het raadsakkoord was duidelijk dat deze onzekerheid eraan zou komen, al is die 
nog erger omdat het rijk steeds meer op korte termijn inzicht biedt in het verdelen van financiën. 
Het college heeft dan ook nooit gedaan alsof er niets aan de hand was, maar wil ook niet stil 
zitten. Naast de afspraak van de integrale afweging in het akkoord, is er ook een lijstje met onder-
werpen opgesteld en op de kalender gezet, wat er eerst moet worden besproken en wat erna. 
Daarmee geeft het college uitvoering aan het akkoord. Hij vond wel dat een goede communicatie 
belangrijk is, ook zeker naar de burger. Het was voor alle partijen duidelijk zoeken waar ze stonden 
en waarheen de politieke weg van deze raad en het college zou leiden. Ronald van der de Weerd 
sprak namens ProVeenendaal  geruststellende woorden: Hoezo geruststellende woorden?  Een niet 
ter zake doende sneer uit te halen naar Lokaal Veenendaal die  slechts een ingekomen mail voorlas 
van een ongeruste ouder uit Oost.  Waarbij ook nog Burgemeester GertJan Kats in de fout ging door 
geen  stemverklaring meer toe te staan aan LV. Wel de gelegenheid gaf aan het college om hier op 
in te gaan.  GJK is hier op aangesproken door LV. De  SGP motie werd  (terecht) verworpen!! 

 bestuur 


